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 )לפי סדר א"ב שם משפחה(:    2023-2025  של האגודה המוביל צוות ה

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

אשמח להבחר ולקדם נושאים שקשורים לחיבור בין השטח לתיאוריה ובעיקר לקדם    –איילת בן נר  

חיים ממשי של א.נשים בתעשיית המין, בתוך המחקר. אשמח לאפשר מלגות לימודים לא.נשים    נסיון

בתעשיית המין מתוך מטרה מוצהרת של קידום נסיון החיים שלהן.ם. בעברי לימודי תרבות ומגדר  

 לתואר שני, באוניברסיטה העברית וכמו כן עשר שנים פעילות בתעשיית המין הישראלית.  

 

מרצה בכירה במחלקה לסוציולוגיה ואנתרופולוגיה בבן גוריון. אנתרופולוגית המתמחה   אני  –רז -יעלה להב 

במגדר ומיניות, אנתרופולוגיה דיגיטלית וההצטלבויות שבין פוליטיקה מגדרית, שינויים טכנולוגיים ואוכלוסיות  

הוא תעשיית המין הישראלית ומחקריה עוסקים בהיבטים שונים ומגוונים   שלי מודרות. שדה המחקר המרכזי 

כגון זנות צעירים ובני נוער, רפרטואריים גבריים של צרכני זנות, התפתחויות טכנולוגיות והשלכותיהן על  

עבודת מין וצריכת זנות, ההיסטוריה של המדיניות והרגולציה כלפי זנות ועבודת מין בישראל, ההשפעה של  

חלק   אני יה דיגיטלית על אקטיביזם בתעשיית המין, תפיסות של עובדות מין כלפי מודלים חקיקתיים ועוד. מד

חשוב לי להמשיך לקדם את הקשר   .מהצוות המייסד של האגודה הישראלית לחקר זנות, עבודת מין וסחר במין

ם א.נשים מהתעשייה, כמו  בין אקדמיה ושטח תוך מחשבה על יצירה ופיתוח מתודולוגיה של אתיקה במחקר ע

 מהשטח.  מטרות גם שיתופי פעולה שיניבו מחקרי פעולה שמטרתם לסייע ולקדם

. 

 

בבית הספר לעבודה סוציאלית באוניברסיטת תל אביב. תחום המחקר    מן המנייןאני פרופסור    – עינת פלד  

שנים הוא זנות ותשלום על מין. בשנים אלו ערכתי מחקרים איכותניים וכמותיים על    15-המרכזי שלי מזה כ

היבטים שונים של זנות ותשלום על מין בישראל, בקרב קבוצות שונות. רבים ממחקרים אלו נעשו כחלק מקבוצות  

ש  ובפעילות  מחקר  עושה  שאני  במחקרים  שלי  העל  מטרת  שלהן.  המחקר  בעבודת  שהנחתי  סטודנטיות  ל 

האקדמית והחברתית שלי כחוקרת וכעובדת סוציאלית היא לקדם ידע שיטתי על זנות ותשלום על מין שיהיה  

לו נקודות  נאמן למורכבות הרבה וריבוי נקודות המבט שמאפיינות תחום זה. חשוב לי מאוד שהמחקרים שלי יכל

מבט של א.נשים המעורבים בזנות ועבודת מין, ויתרמו להפחתת ניצול, סטיגמה הדרה ואלימות והגברת רווחה,  

שיווין וצדק בקרב א.נשים בזנות ועובדות ועובדי מין. אני רואה מטרות אלו גם כמטרות המרכזיות של האגודה  

סדתי עם ארבע שותפות נוספות, ואמשיך לקדם  הישראלית לחקר זנות, עבודת מין ותשלום על מין, אותה יי

 אותן אם אבחר. 
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אני עובדת סוציאלית ודוקטורנטית לעבודה סוציאלית באוניברסיטת תל אביב. אני מתעניינת   -איילת פריאור 

במיניות, מגדר, יחסי כוח וסטיגמה חברתית, ובאופנים שכל אלו באים לידי ביטוי בחיי היומיום של א.נשים,  

שלי מתמקדות    בבחירות שלהן.ם, בזהות שלהם.ן. וביחסים הבינאישים שלהן.ם. עבודות התיזה והדוקטורט 

בגברים שמשלמים על מין, ובמקביל אני שותפה לפרויקטים מחקריים נוספים שמתמקדים בצעירים וצעירות  

בזנות, ובסוגיות אתיות ומתודולוגיות של מחקר בתחום הזנות והתשלום על מין. אני שותפה בצוות המקים של  

מחה להמשיך לכהן כחברה בצוות המוביל.  האגודה הישראלית לחקר זנות, עבודת מין וסחר במין, והייתי ש

אני שואפת לקדם ידע מרובד שיוביל לשוויון עבור א.נשים בזנות ועובודות.י מין, לצמצום הסטיגמה והניצול,  

צריכות   אלו  שמשימות  מאמינה  אני  מין.  ועובדות.י  בזנות  א.נשים  עבור  הבחירה  אפשרויות  של  ולהרחבה 

ים בזנות ועם עובדות.י מין ותוך שימת לב מיוחדת ליחסי הכוח המובנים  להיעשות תוך דיאלוג מתמשך עם א.נש 

בין אקדמיה ל"שטח" ולמורכבויות שנובעות מכך. כתלמידת מחקר, חשוב לי גם לחזק את הקשר בין תלמידות.י  

מחקר שחוקרות.ים בתחום ולייצר עבורן.ם "בית אקדמי" מגדל ומפרה שיצמצם את תחושת הבדידות, ויעודד  

מחקרי שמבוסס על נקודות מבט מגוונות של א.נשים בזנות ובעבודת מין ושל חוקרות.ים מדיסציפלינות  שיח  

 שונות. 

קפלן  ותקשורת    –  דנה  המדינה  מדע  לסוציולוגיה,  במחלקה  בכירה  ומרצה  תרבות  של  סוציולוגית  אני 

ומיניות,   ניכר מהמחקר שלי מוקדש לניתוח היחס המורכב שבין מעמד חברתי  באוניברסיטה הפתוחה. חלק 

עירוניים  הטרוסקסואלית בעיקר. מכאן גם החיבור שלי לחקר עבודת מין וזנות; אני מתעניינת באופן שבו מרחבים  

מסוימים ממותגים כ״יצירתיים״ וכ״סקסיים״ באמצעות ההכלה המורכבת של מסחר מיני.  במסגרת הזו חקרתי  

את האופן שבו כרטיסי זנות מייצרים אוירה אורבנית ועסקתי בניתוח של דימויים ויזואליים של דירות אירוח כחלק  

ה בשיטות מחקר השתתפותיות פמיניסטיות,  מהמיינסטרימיזציה התרבותית של עבודת מין. כחוקרת המתמח

 הדדית.  למידה חשוב לי מאד לקדם דיאלוג משמעותי ובעיקר אמיתי בין השטח לאקדמיה, כזה שמאפשר
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השנים    15בבית הספר לעבודה סוציאלית באוניברסיטת תל אביב. במהלך    פרופסור חבראני    –  גיא שילה 

ופיזית של להט"ב,   והשפעתם על בריאות נפשית  האחרונות אני חוקר היבטים הקשורים ללחצים חברתיים 

ובשנים האחרונות גם היבטים הקשורים לזנות וניצול מיני מסחרי בקרב בני נוער ותשלום על מין. אני עורך  

ואיכותניים בתחומים אלו. מטרתי בפעילות האקדמית והחברתית שלי בתחום הזנות היא  מחקרים כ מותיים 

בתחומים של זנות, עבודת מין ותשלום על מין, ובעיקר מתן    - בחברה ובמחקר  – לעודד וליצור שיח מורכב ומגוון  

ום על מין, טרנסים  תשומת לב לאוכלוסיות שלרוב קולן לא נשמע והמחקר עליהן מועט )גברים שמקבלים תשל

וטרנסיות בזנות ועוד(. מטרת העל שלי, הן במחקרים והן בפעילות החברתית, היא לקדם את הידע והמחקר  

עם ועבור אוכלוסיות אלו, וזאת לטובת יחס שוויוני יותר, הפחתת ניצול והדרה חברתית, וקידום מענים התואמים  

מהשיח החברתי והמחקרי בתחום הזנות ועבודת המין.  את הצרכים הייחודיים של אוכלוסיות שלרוב מודרות  

 , ואפעל להמשך קידומן אם אבחר. מספר שנים את נקודות המבט האלו, אני מביא לאגודה, אותה ייסדנו לפני 

אני תלמידת מחקר לתואר שלישי באוניברסיטת אילינוי וחברת אגודה מזה שנתיים.   - אליזבטה )ליזי( שיפרין 

במהלך הדוקטורט שלי ביצעתי מחקר שהתמקד בשימוש בטכנולוגיות דיגיטליות בקרב עובדות מין והשפעת  

השימוש על פרמטרים שונים של יציבות ובטיחות בעבודה. במהלך כהונתי באגודה לקחתי חלק פעיל בהשקת  

ום תלמידות המחקר )שמתקיים כבר שנתיים( ובתיכנון וביצוע הכנס השנתי. ברצוני להמשיך לכהן באגודה  פור

על מנת לחזק את הקשר המחקרי ושיתופי פעולה בין תלמידי מחקר ועובדות מין וכמו כן, על מנת להמשיך  

ם תשקלו את מועמדותי לעבוד על פיתוח קשרים מחקריים ושיתופי פעולה עם אגודות מחוץ לישראל. אשמח א . 

 

לאורך שנות עבודתי כעובדת סוציאלית עבדתי עם מגוון אוכלוסיות קצה כולל דרי רחוב,   -  ברכה שפירא 
הקמתי מרחב הלב במחלקת נוער וצעירים   2017אלימות, מבקשי מקלט ועוד. בשנת   אסירים, נפגעות.י

. בשלב פיתוח  26עד   13בעיריית חדרה. מרחב הלב נותן מענה לנערות וצעירות בקצה הרצף ובזנות מגיל 
נערות וצעירות תוך חצי שנה ברשות מקומית שלא היתה בטוחה שקיימת   70תכונית איתור וחיזור אותרו כ 

ר צורך למענה מסוג זה. לאחר מכן פיתחנו מודל טיפולי ייחודי שמבוסס על מזעור נזקים וכיום מרחב  בעי
הלב חדרה גאה לספק בית טיפולי לנערות וצעירות לאורך שנות התפתחותן לנשים בוגרות לעיתים מחוץ  

לית  לרצף הזנות ולעיתים בתוכו. בתור מנהלת מרחב הלב שפועל ברשות מקומית עם גישה טיפו
סטנדרטית אני פוגשת פעם אחר פעם בשאלות אודות דרכי הטיפול והסיוע שמוצאים במרחב ששונים  

ממסגרות אחרים שפועלים ברווחה )כגון שירותי טיפול בהתמכרויות ועוד( ואני פוגשת בצורך לביסוס ידע  
צף שהטיפול בהם  מהשטח למחקרים שיוכלו לייצר פרקטיקות טיפוליות דווקא לנערות וצעירות בתחילת הר 

מערכת החינוך, חוק נוער, צבא, הורים ועוד. וזאת על מנת לייצר שפה אחידה   -עם ממשקים רבים 
 .במסגרות טיפול הקיימות ולהיטיב את השירות הניתן לפונות
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